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Abstract (en)
In a discharge, in particular for introducing cold air into a space, with a housing (1) consisting of side walls (2) and a space-side cover plate (3) with
discharges (4), a refrigerating set (11) is to be inserted into the housing (1). The refrigerating set (11) consists of a covering (12) with a cylinder-like
air inlet (20) and a cooling aggregate (13). The latter is assigned at least one fan, preferably however two fans (14, 15) inside the cylinder-shaped air
guide plate (20). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Auslaß, insbesondere zum Einbringen von kalter Luft in einen Raum, mit einem Gehäuse (1) aus Seitenwänden (2) und einer
raumseitigen Abdeckplatte (3) mit Auslässen, (4) soll in das Gehäuse (1) ein Kältesatz (11) eingesetzt sein. Der Kältesatz (11) besteht aus einer
Umkleidung (12) mit einem zylinderähnlichen Lufteinlaß (20) und einem Kühlaggregat (13). Letzterem ist zumindest ein Ventilator, vorzugsweise
jedoch zwei Ventilatoren (14, 15) innerhalb des zylinderförmigen Luftleitbleches (20) zugeordnet. <IMAGE>
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